



PRUL



PERCEUSE DE RAIL A OUTILS AU CARBURE

- Technologie carbure
- Légère et robuste, économique
- Rapide et précise : perce un rail UIC 60 au Ø 36 mm en 40 secondes
- Avance manuelle, lubrification coaxiale et pressurisée des outils
- Les formes interchangeables et l'étau rapide assurent un positionnement précis et un maintien parfait
- Simple et économique : les pastilles au carbure se changent aisément, les 4 faces permettent jusqu'à 100 perçages
- Énergie : essence, électrique, hydraulique
- Masse :

CARBIDE TOOLS RAIL DRILL

- Carbide technology
- Light, yet sturdy and economical
- Fast and accurate: drills Ø 36 mm in UIC 60 rail in 40 seconds
- Manual advance, pressurized and coaxial tool lubrication
- Interchangeable rail forms and quick-acting clamp ensure accurate and firm fixing
- Simple and economical: the easily changeable carbide tips can be used on all 4 faces which enables the drilling of up to 100 holes
- Power source: petrol, electric, hydraulic
- Weight:

Nous nous réservons le droit d'apporter toutes modifications aux caractéristiques de notre matériel. Les illustrations peuvent inclure des équipements optionnels.
We reserve the right to make any alteration or improvement deemed necessary to this equipment. Illustrations may include optional equipment.

MATERIEL DE POSE & ENTRETIEN DES VOIES FERREES
TRACK LAYING AND MAINTENANCE EQUIPMENT

EDITION 01/2008 GEISMAR

GEISMAR